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متن پرسش

سلام: یکی دو سالی هست که هنگام نزدیک شدن به شبهای قدر کلیپی کم و بیش دست به دست

میشود از هایده (خواننده زن قدیمی) که دعای جوشن کبیر رو می خواند و حتی برای حضار ترجمه

میکند، آرزوی شفاعت قرآن و حضرت علی و اولاد علی را میکند و... حال سوال من اینست که چطور

باید به این شخصیت نگاه کرد؟ از طرفی بی حجابی و خوانندگی و.... و از طرفی دعای جوشن کبیر و

آرزوی شفاعت علی و اولاد علی؟!!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به هر حال ممکن است این افراد از این جهت به دنبال خدا بوده باشند،

ولی بالاخره وقتی انسانهای وارستهای را داریم که از زبان آنها این ادعیه جاری میشود، ما در عالَم

دیگری با برکات خاصِ آن عالَم حاضر میشویم. موفق باشید


